



Kenji Teshima

Senior Managing Director
Representative Director and CEO of Nomura Asia Pacific Holdings
Head of China Committee

丰岛 贤士

野村控股 高级董事总经理 野村亚太控股 首席执行官 野村控股 中国委员会主席

Kenji Teshima is a Senior Managing Director of Nomura Holdings as well as Representative Director and CEO of Nomura Asia Pacific Holdings (NAPH). Mr. Teshima is also Chair of NAPH's Governance and Control Committee (NGCC), Head of China Committee and a member of the Nomura Holdings Executive Management Board.

As Representative Director of NAPH and chair of the NGCC, Mr. Teshima is responsible for overseeing the proper governance and control frameworks in place to support Nomura's business strategies in Asia ex-Japan.

Mr. Teshima was formerly Joint Head of Investment Banking, Asia ex-Japan, managing the region's Investment Banking business and playing a key role in fostering relationships with clients based in Asia. His prior roles in Investment Banking included covering various sectors including autos, trading houses and telecom companies.

Mr. Teshima holds a BA in Laws and Politics from Keio University in Japan.

丰岛贤士是野村亚太控股首席执行官，野村控股中国委员会主席以及高级董事总经理，野村亚太控股公司治理和内控委员会主席。

作为野村亚太控股代表董事和公司治理和内控委员会主席，丰岛先生负责通过监督公司治理和内控，来支持野村亚洲（除日本外）的业务战略。

丰岛先生曾任亚洲（除日本外）投资银行业务联席主管，管理野村在该地区的投资银行业务，并在与亚洲客户建立关系方面发挥关键作用。在此之前，丰岛先生还负责管理汽车、商社和通信行业的投资银行业务。丰岛先生拥有日本庆应义塾大学法律与政治学士学位。